
Postpensjonistene i Buskerud 

Lokalt medlemsmøte på Kjersti`s Mat og Vinhus i Gol onsdag 10. april 2024 

 

Det var 9 personer som møtte opp, noe som var veldig bra da det kun er 14 medlemmer i 

Hallingdal totalt. En av de frammøtte var ikke medlem, men vi håper at hun blir det.  

Lederen ønsket alle velkommen og foretok en rask presentasjon av oss 5 personene i styret som 

var til stede. Vi fikk også servert nydelig kake og selvfølgelig kaffe ved ankomst.  

Leder orienterte deretter om bl a hvordan foreningen er bygget opp, dvs veien fra 

Pensjonistforbundet (PF) og ned til Postpensjonistene i Buskerud. I tillegg fikk vi en orientering 

om hvordan medlemskontingenten vår er satt i sammen.  

Hva lever så foreningen vår av? Vår største inntektskilde er bingoinntekter som i fjor var på litt 

over kr 200.000. Hva bruker vi pengene på? De skal brukes til medlemmenes beste, noe vi 

selvfølgelig gjør. Det går bla til sponsing av turer, betaling for underholdning og deilig mat på 

medlemsmøtene.  

Tips fra Ragnar Rokne: Hva med å søke om midler fra stiftelser (banker)? 

 

Vi pratet litt rundt temaet: Nå er vi ca 1 milion eldre i Norge, hvordan fordeler det seg?  

 

Så orienterte leder om trygdeoppgjøret som er rett rundt hjørnet.  

 

Leder i tur og -/ aktivitetskomiteen orienterte litt om hvordan de kommer til å jobbe framover. 

Kan det være aktuelt med ett litt mere uformelt møte i Hallingdal? Vil dere at vi skal organisere 

det? 

Deilige smørbrød fikk vi også  

 

Ragnhild dro i gang quiz på dette møtet også, noe jeg tror medlemmene satte pris på.  

 

 

Mjøndalen 15.04.2024  

 

Aud Moss 

sekretær 

 

 


